
ZAPISNIK 

s 3.sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline , održane 28. rujna 2021. godine u Gradskoj 

vijećnici s početkom u 19,00 sati. 

PRISUTNI: 

VIJEĆNICI GRADSKOG VIJEĆA: 

1. BRIGITTE BERULEC 
2. DARKO BISTRIČKI 
3. DAMIR CVRLJA 
4. ZORAN FUČKAN 
5. MIROSLAV GJURAŠIN  
6. MAKSIMILIJAN JAREC 
7. ŽELJKA JAREC BUKAL 
8. EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK 
9. MLADEN JURIŠKOVIĆ 
10. RENATA KOBER 
11. MARIJA KRALJ 
12. JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ 
13. BERISLAV RATKAJEC 
14. ANICA TRCAK. 

 

ODSUTNI: 

MARIO DUKARIĆ – ISPR. 

OSTALI PRISUTNI: 

Hrvoje Košćec – gradonačelnik 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša  
 
Antonija Trcak -  Radio Sveti Ivan Zelina   
 

Predsjednik Gradskog vijeća pozdravio je sve prisutne  i konstatirao je da je sjednici nazočan 

dovoljan broj članova Gradskog vijeća (14 vijećnika) za donošenje pravovaljanih odluka i zaključaka. 

 

 

Dnevni red kakav su vijećnici primili uz poziv za sjednicu dat je na glasovanje i Gradsko vijeće Grada 

Svetog Ivana Zeline jednoglasno je usvojilo slijedeći 
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D N E V N I  R E D: 

 
1. Aktualni sat  
2. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Grada Svetog Ivana 

Zeline za projekt „Izgradnja Hokej centra Zelina“ unutar Mjere 07 „Temeljne usluge i obnova 
sela u ruralnim područjima“ iz Programa Ruralnog razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 
2014-2020 

 

Zbog kratkog vremenskog razmaka između 2. i 3. sjednice Gradskog vijeća u dnevni red Poziva za 3. 

sjednicu nije uvršteno usvajanje Zapisnika s 2. sjednice, isti će se usvajati na sljedećoj sjednici 

Gradskog vijeća. 

 

 

 

Točka 1. 

Aktualni sat 

 

1. JASNA NOVAKOVIĆ – MARKOVIĆ: 

- pozdravlja sve prisutne 

 

Samo da se nadovežem na Vašu konstataciju da ovaj put nećemo usvajati zapisnik s prethodne 

sjednice, naime ja sam za prošlu sjednicu zatražila zvučni zapis sa prošle sjednice koji sam vrlo brzo 

dobila, no međutim nešto se dogodilo, bio je prazan, pa mi je gospođa tajnica Gradskog vijeća 

Sabrina vrlo brzo izašla u susret i ponovno poslala zvučni zapis 2. sjednice preko we transfera koji je 

u redu i ovim putem se zahvaljujem i mislim da bi bilo dobro, evo, dajem prijedlog da se svakom 

gradskom vijećniku omogući takav zvučni zapis, upravo zbog takve situacije, zbog kratkog 

vremenskog razmaka između sjednica, pa nemamo zapisnika. 

 

     

Darko Bistrički: 

Svatko tko želi može dobiti zvučni zapis, zadnji put je bilo govora i o snimanju… 

 

Jasna Novaković - Marković: 

 …pa dok se to ne riješi, ja svakako želim. 

 

Darko Bistrički: 

Bilo je riječi i o snimanju i o live streamu, to je u pripremi i sve što se tiče javnosti rada Gradskog 

vijeća će biti u redu. 

 

 

2. EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK: 

- pozdravlja sve prisutne 
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Uputila bih zahvalu svim gradskim službama, da, radi se o live streamu o kojem smo pričali, ja sam 

kontaktirala stručne službe grada i nadam se da će ta točka, kad prevladamo sve pravne prepreke 

koje nam stoje na tom putu, biti predložena na slijedećoj sjednici Gradskog vijeća i usvojena. 

 

3. MAKSIMILIJAN JAREC: 

 

Mene zanima javni parking u Zelini, gdje su u najmu privatne i vjerojatno nekakve pravne osobe, 

volio bih imati uvid u stanje koliko Grad Zelina plaća parking tim ljudima.   

 

Hrvoje Košćec: 

Te su informacije javno vidljive kroz proračun Grada, ali nema problema, dobiti ćete napismeno, 

točno, iznos iz ugovora koliko Grad plaća najam, tako da nema problema. Ponavljam, nema tajnih 

informacija u Gradu. Naš rad je javan i svi naši financijski podaci su javni. 

 

4. BRIGITTE BERULEC: 

- pozdravlja sve prisutne 

 

Moje je pitanje upućeno i tražim pismeni  odgovor; uvijek je dobro da Grad kroz svoja proračunska 

sredstva uvijek dobije i pomoć Zagrebačke županije. Pa mene zanima, ti novci koji su stigli kroz 

određene projekte, ja bih voljela da dobijemo specifikaciju po odjelima gospodarstva, poljoprivrede, 

koliko je Zagrebačka županija i koliko je povućeno sredstava iz Zagrebačke županije u Grad Sveti Ivan 

Zelina, koji su to projekti u kojima je Grad zajedno sudjelovao i Zagrebačka županija, koliko je to 

novaca bilo da se pomogne u određenim projektima kroz natječaje i kroz projekte Zagrebačke 

županije koji se financiraju prema gradovima i jedinicama lokalne samouprave, a isto tako za različite 

udruge na području Grada Svetog Ivana Zeline gdje je i partner na određen način i Grad koji mora 

kroz određene natječaje sudjelovati i participirati u određenom postotku kroz financiranje udruga, 

različitih manifestacija i  projekata, pa bih ja željela vidjeti specifikaciju tih projekata i novca koje je 

Grad Sveti Ivan Zelina dobio u gospodarstvu, poljoprivredi, udrugama da vidimo i taj dio jednog 

zajedničkog rada Zagrebačke županije i Grada Svetog Ivana Zeline. Ja se nadam da bi voljela barem 

15 dana prije iduće sjednice ako je moguće, da se dobije taj pisani odgovor.    

 

Hrvoje Košćec: 

Ponavljam, rad Grada i rad Županije je javan, sva sredstva koja je Županija dodijelila Gradu su javno 

objavljena na web stranicama Zagrebačke županije, ali nema problema da se napravi jedna 

sistematizirana tablica i da dobijete podatke koje tražite. Ali ponavljam, sve informacije koje tražite 

već su javno dostupne. 

 

Brigitte Berulec: 
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Ja znam da su javne, međutim u toj šumi podataka mnogi se ne snalaze i onda tražite po odjelu 

poljoprivrede,  gospodarstva, ovoga, onoga, a puno puta vas pita netko na terenu „čuj, koliko je 

dobio Grad iz Županije?“ Znači, ja na pamet ne želim niti kalkulirati niti raspravljati o bilo kakvim, 

pogotovo što se tiče novaca i netočnih informacija, tako da je najbolje kada imamo to napismeno i 

onda možemo točno reći javnosti. A neko da će tražiti na stranicama, pogotovo od naših građana, 

mnogi se ne služe internetom i takvim podacima i da će tražiti po proračunu, ali uopće ne sumnjam 

da je rad i Zagrebačke županije i Grada u bilo kakvom pitanju, da nije na stranicama i da on nije javan 

kao takav jer se radi o javnom novcu i novcu svih poreznih obveznika. 

 

 5. MLADEN JURIŠKOVIĆ:   

- pozdravlja sve prisutne 

 

U ime vijeća Mjesnog odbora Radoišće  htio bih postaviti pitanje u svezi klizišta terena državne 

ceste prema Križevcima u zaseoku Gorenci. To je klizište već jednom bilo sanirano, ponovno je 

došlo do odrona, pa gospodine gradonačelniče, ako bi mogao neki upit poslati prema Zagrebačkoj 

županiji? 

 

Hrvoje Košćec: 

Konkretno mislim da se ne radi o državnoj nego o županijskoj cesti, to je klizište već dugo aktivno i 

sanirano u više navrata, vjerojatno i više od tri. I dalje je aktivno, možda gospodin Bistrički zna nešto 

više o tome.       

 

Darko Bistrički: 

Da, mogu kratko odgovoriti; radi se o županijskoj cesti, to smo klizište probali riješiti kroz redovito 

održavanje, međutim ne ide to tako. Treba to isprojektirati  i izvesti kako spada. Kako je ova godina 

bila i potresna, pogotovo je pogođeno područje Kravarskog i Pokupskog, otvorilo se jako puno 

klizišta, klizišta se rješavaju i doći će i ovo na red. Dok ne bude isprojektirano i završeno ono se 

održava da bude prohodno,  krpa se dok ne bude konačno rješenje napravljeno.  

 

 6. JASNA NOVAKOVIĆ – MARKOVIĆ: 

Ja sam dobila danas pismeni odgovor na pitanje koje sam postavila na prošloj sjednici na pitanje 

„kamo su utrošena sredstva pod stavkom – manifestacije iz Muzeja. Dobila sam odgovor s kojim 

nisam zadovoljna gdje je obrazloženo da je 5.000 kuna potrošeno na manifestacije u sklopu 

Svetoivanjskih dana i 27.878 kuna na snimanje dokumentarnog filma povezanog  s kulturnom 

baštinom i oživljenom povijesti Kelti i Rimljani u zelinskom kraju. Ja pouzdano znam da je to i bilo, 

da je to ostvareno, ali meni nikako nije jasno zašto je to stavljeno pod tekući projekt manifestacije 

u kulturi. Vidim u zagradi Viteški turnir, Dan trgovišta, Zelingrad. 
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Hrvoje Košćec: 

Obzirom da je epidemiološka situacija takva,  da je jasno da nije bilo moguće organizirati Viteški 

turnir i da ga neće biti, odlučili smo da dio tih sredstava predviđenih za Viteški turnir uložimo u jedan 

dokumentarno povijesni film koji će na neki način oživjeti taj dio naše povijesti koji je stariji od 

srednjeg vijeka. Taj će se dio kroz rebalans proračuna namjenski uskladiti, to je promjena na četvrtoj 

decimali kontnog plana, nema tu nikakvog problema. Odlučili smo prenamijeniti dio sredstava. 

 

Jasna Novaković – Marković: 

Razumijem, samo sam bila zbunjena sa stavkom koja je bila navedena, a nije po toj stavci. Hvala.      

   

 7.  MAKSIMILIJAN JAREC: 

Ja bih se još malo nadovezao što se tiče toga financiranja; vidjeli smo da je bio uplaćen neki novac 

prema Udrugi gljivara, neka učionica na otvorenom, pa me interesira kad je to bilo održano. Ja 

sam čak zvao i predsjednika udruge, on je rekao da ne zna kada to bude ali da bude. Uglavnom, 

neki novac je isto bio  uplaćen u tu udrugu.  Tu su najviše ta pitanja, i kolegica Brigitta, da vidimo 

koliko je koja udruga dobila novac i radi čega.   

Hrvoje Košćec: 

Još jednom ću ponoviti, sve naše odluke o dodjeli sredstava udrugama su javno objavljene na web 

stranicama grada i zna se točno koliko je Udruga gljivara dobila. Dobili su sredstva za održavanje 

svoje, ja ću to nazvati gljivarske radionice, gljivarijade, gljivarijada je održana uz sve epidemiološke 

mjere, svi posjetitelji morali su doći sa covid putovnicama, manifestacija je održana.   

 

Maksimilijan Jarec: 

Samo ne znam kad i gdje.  

 

Hrvoje Košćec: 

Ne znam napamet kad, ali manifestacije je održana. 

  

Marija Kralj: 

Prije dva tjedna na jezeru Mokrica.  

 

Maksimilijan Jarec: 

Prije dva tjedna? 
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Marija Kralj: 

Dva ili tri. 

 

Branka Hođa: 

Dobivena je suglasnost Stožera. 

 

Maksimilijan Jarec: 

Znači, prije su novci bili uplaćeni nego što je bilo održano, jel tako?  

 

Branka Hođa: 

Prijavljuju se na natječaj za udruge, sklapaju se ugovoru za određene manifestacije. 

 

Hrvoje Košćec: 

Stvar je vrlo jednostavna, svaka udruga mora pravdati utrošak svojih sredstava, ako ih ne pravda 

mora vratiti sredstva. Ne može se desiti da netko utroši sredstva i da poslije kaže da ih je 

prenamijenio. Sredstva moraju točno utrošiti za ono što su ih i dobili. 

 

Maksimijan Jarec: 

I moraju imati specifikaciju di su potrošili novce ili…?  

 

Hrvoje Košćec: 

Moraju pravdati sa računima. Ovdje imamo članove udruga koji znaju kako stvari funkcioniraju, od 

Udruge uzgajivača kiselog zelja u Laktecu i Sarmijade, Društvo naša djeca, Zajednice sportskih 

udruga, točno se zna procedura. Raspiše se natječaj, dodijele se sredstva za projekte, ne za redovan 

rad udruge, nego za projekte i svaka udruga mora pravdati utrošena sredstva. 

 

Pod ovom točkom više nije bilo pitanja. 
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Točka 2. 

Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Grada Svetog Ivana 
Zeline za projekt „Izgradnja Hokej centra Zelina“ unutar Mjere 07 „Temeljne usluge i obnova sela 

u ruralnim područjima“ iz Programa Ruralnog razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 2014-
2020 

 
 
Obrazloženje prijedloga daje Anita Findri Ratkajec: 

Agencija za plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju objavila je, 7. lipnja ove godine 
treći natječaj za provedbu Podmjere 7.4 „Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih 
temeljnih usluga za ruralno stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te 
povezanu infrastrukturu“ – provedba tipa operacije 7.4.1 „Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili 
proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne 
aktivnosti te povezanu infrastrukturu“ iz Programa Ruralnog razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 
2014-2020. 

Grad Sveti Ivan Zelina kao jedinica lokalne samouprave prihvatljivi je korisnik i namjerava prijaviti 
projekt „Izgradnja HOKEJ CENTRA ZELINA“ na predmetni natječaj, a za što je potrebno imati 
prethodnu suglasnost predstavničkog tijela jedinica lokalne samouprave na čijem se području 
projekt provodi. 

Detaljan opis projekta sadržan je u prilogu „Opis projekta“ koji je sastavni dio prijedloga Odluke. 

Ukupna vrijednost predloženog ulaganja iznosi 9.439.000,00 kn, a vrijednost prihvatljivih troškova 
iznosi 9.138.538,00 kn.   

Intenzitet potpore po ovom natječaju za VI skupinu razvijenosti područja jedinica lokalne 
samouprave iznosi 90 % ukupno prihvatljivih troškova ili maximalno 1. mil eura 

Što znači da Grad planira potporu iz Europskog poljoprivrednog fonda za ruralni razvoj u iznosu od 
7.551.900,00 kn (tečaj utvrđen od Europske komisije), a razliku iznosa do ukupne vrijednosti 
ulaganja Grad će osigurati iz svojih proračunskih sredstava. Radi se o iznosu od 1.887.100,00 kn. 

Ovaj projekt obuhvaća slijedeće aktivnosti: 

- projektiranja izmjena i dopuna glavnog projekta te ishođenje izmjena i dopuna građevinske 
dozvole 

- izgradnju građevine sportsko-rekreacijske namjene, HOKEJ CENTAR ZELINA s pripadajućim 
kolnim i pješačkim stazama i parkiralištem (58 mjesta, od toga 3 za invalide) 

- stručni nadzor građenja i zaštitu na radu  tijekom građenja 
- promidžbu i vidljivost i 
- upravljanje projektom i administraciju.  

Opći cilj projekta je unaprijediti kvalitetu života u Gradu Svetom Ivanu Zelini, a specifični cilj je 
poboljšati lokalne usluge za sport i slobodno vrijeme građana te povećati broj zaposlenih. 

Ciljani korisnici su članovi sportskih udruga s područja Grada te roditelji djece članova udruga te svi  
građani koji se rekreativno bave sportom. 

Predviđeno trajanje projekta je 24 mjeseca. Nakon 5 godina od konačne isplate EU sredstava Grad 
je minimalno 5 godina dužan upravljati projektom (održavanje, plaće, režije i sl.). 

Objekt se sastoji od prizemlja i 1. kata površine oko 1400 m2 . 
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U prizemlju bi se nalazile 6 svlačionica, sanitarni čvorovi, pomoćne prostorije, prostor za teretanu, 
prostor za saunu, prostor za trenere, prostor za fizioterapeuta, kotlovnica, pomoćne prostorije, 
skladište, praonice, prostor za videoanalizu a na katu se nalaze također sanitarni čvorovi, prostor za 
zaposlenike s čajnom kuhinjom, vip salon odnosno prostor za druženje, sastanke, edukacije i slično, 
natkrivena terasa i gledalište natkriveno sa 229 mjesta. 

Projekt je usklađen sa Prostornim planom Grada i Urbanističkim planom uređenja turističko 
ugostiteljskog  te sportsko rekreacijskog  područja, te Provedbenim programom Grada za razdoblje 
2021. do  2025. godine. 
 
Za projekt je dobiveno mišljenje Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja da nije potrebno 
provesti Procjenu utjecaja zahvata na okoliš, te je ishođena ostala obvezna dokumentacija.   
 
Sukladno navedenom, predlaže se Gradskom vijeću da, temeljem natječaja kojeg je objavila Agencija 
za plaćanje u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju od 7. lipnja 2021. godine i donese Odluku o 
davanju suglasnosti za provedbu predmetnog ulaganja, kako bi mogli prijaviti projekt na natječaj. 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Mi danas trebamo donijeti odluku ili dati potporu projektu koji vrijedi 1,2 mil eura. Od tih 1,2 mil 

eura, prebacimo se na kune, to je 9 mil kuna, u čemu bi Grad sudjelovao sa cca 1,8 mil. kuna, s time, 

koliko sam ja shvatila iz one dokumentacije, 3,7 mil ili 3,5 bi dobili, ako dobijemo natječaj, odmah, a 

3,5 bi još Grad sudjelovao do završetka izgradnje koje bi dobili natrag. 

E sad ovako; ja sam pogledala taj natječaj, oglašen je 04.06., 30.09. završava, ne znam zašto smo mi 

tako na ho ruk dobili,  dan, dva, tri prije zatvaranja natječaja  dokumentaciju temeljem koje moramo 

donijeti odluku? 

Dokumentacija je krnja. Prema natječaju,  dokumentacija bi trebala sadržavati troškovnik radova, 

opreme, broja radnika.  

Zatim, ono što mene još zanima, Grad je dužan upravljati 5 godina; tko će upravljati? Grad 

Komunalno ili pojedinac?    

Dva zaposlenika za nešto što će raditi cijeli dan?! Ne znam.  

Korisnici? Da li je sklopljen nekakav predugovor?  

Zašto se zove Hokej klub? Zašto se ne zove Dom sportova Sv. Ivan Zelina, ako će korisnici biti svi koji 

su navedeni u datoj dokumentaciji?  

Dapače, pozdravljam razvoj sporta i razvoj našeg Grada, međutim puno je tu otvorenih i 

neodgovorenih pitanja. Osim toga ako gledamo onu tablicu rashoda i prihoda, uz 1,8 mil. kuna koje 

će uložiti Grad mi ćemo još odvajati na nivou godine 500-600.000 kuna. Pa vi izračunajte,  5 godina 

vam je 2,5 mil. kuna, 10 godina vam je 5 mil. kuna. Da li Grad koji ide u rebalans, koji stoji financijski 

tako kako stoji, da li je ovo prioritet u ovom trenutku?  
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I pitala bih gđu Kralj koja se bavi sportskim udrugama, koliko Grad Sveti Ivan Zelina na nivou  godine 

odvaja za sport?    

 

Marija Kralj: 

Milion… 

 

Hrvoje Košćec: 

Htio bih reći da je ovo rasprava i da ovo nije aktualni sat. To je prva stvar. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Ali mi trebamo nešto odglasati. 

 

Hrvoje Košćec: 

Drugo; ovo Gradsko vijeće u nekom drugom sastavu je već dva puta davalo podršku ovom projektu. 

U oba slučaja prijavitelj je bio Hockey klub, međutim zbog toga što nisu jedinica lokalne samouprave, 

nego su udruga, zbog toga što je Grad u trenutku prijave bio tzv. III skupina razvijenosti, gubili su 

bodove i nisu imali dovoljno bodova da bi ušli u financiranje.  

Sada je došlo do promjene, klubovi ne mogu biti prijavitelji na mjeru 7.4.1. i zato je Grad preuzeo 

ovaj projekat. Zašto, kako Vi kažete, smo čekali zadnji čas? Zato što do šestog mjeseca nije bilo 

predviđeno da će se sportske građevine moći prijaviti na ovaj natječaj.  I onog časa kad smo saznali 

da je to moguće smo krenuli u proces da preuzmemo taj projekt od Hockey kluba, da razvrgnemo 

ugovor o pravu građenja, koji je bio zabilježen na dvadeset godina, da bi se mogli prijaviti na ovaj 

natječaj.  A cilj mjere 7.4.1. je dobiti financiranje 7 mil. kuna bespovratnih EU sredstava. Svjestan 

sam da će to Grad u startu koštati dodatnih 2 mil kuna ali dobivamo jedan vrijedan objekat  koji će 

koristiti ne samo hokejaši nego i svi ostali. 

Zove se hokej klub jer je uz sam hokejski teren, pa je nekako logično da bude HOKEJ CENTAR ZELINA, 

takav je bio i prethodni projekt ali mislim da je sami naziv projekta manje bitan, po isteku 7 godina 

mi taj centar možemo nazvati kako hoćemo, ali je bitno da ga mi provedemo i dobijemo 

sufinanciranje sredstava EU. 

Naravno da će nam dio troškova porasti, svjesni smo toga, ali ponavljam, bez obzira što dio vas misli 

da će samo hokejaši koristiti  taj centar moći će ga koristiti i nogometaši i biciklisti i svi oni koji će na 

tom području imati neke svoje aktivnosti. Inače je u cijelom tom dijelu predviđen razvitak  sportsko 

rekreacijske zone, izgradnja novih terena i taj objekat je jedno dugoročno ulaganje u budućnost.    
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Eva Jendriš Škrljak: 

Hvala, osobno nemam ništa protiv hokej kluba, dapače, ja sam puno putovala s hokejašima, moj tata 

je bio liječnik hokejaša u ono doba kad su oni bili na međunarodnim hokejaškim turnirima, nemam 

ništa protiv sporta, dapače, samo 2 mil kuna plus 500.000 kuna na nivou godine treba odvojiti Grad  

koji nema riješeno niti nogostupe niti puno drugih infrastrukturnih projekata. Ovog časa.  

A ne znam što će sa ostalim sportskim udrugama biti ako sve novce uložimo u ovo.  

 

Maksimilijan Jarec: 

Isto tako; bavio sam se sportom, uvijek sam za sport, ali za nekakvo ravnomjerno gledanje uspjeha, 

zavisi koliko je taj sport rangiran na nekakvoj ljestvici po popularnosti. Što se tiče ovoga, mene 

zanima tko će biti vlasnik tog objekta, to mi je prvo pitanje? 

Drugo je pitanje, tko će te radnike plaćati koji dolje budu radili i koliko će ih biti? 

A treće; mogu vam odmah reći da taj hokej dom druge udruge sigurno neće koristiti iz razloga što 

hokejaši imaju tri, četiri dobne skupine i nemoguće je navečer da, ako je to jedna velika dvorana, da 

će to koristiti neki drugi sportovi.  To je nemoguće. Po meni je prijedlog puno bolji da se napravi 

jedan multifunkcionalni sportski centar gdje bi mogla biti neka mala dvorana, za male sportove i da 

bi bila neka dvorana tipa da se oslobodi sportska dvorana u Sv. Ivanu Zelini. A na kraju krajeva da se 

ta dvorana renta  veteranima koji bi igrali nogomet. Ali opet, što se tiče toga, ja mogu, evo ovdje je 

trenerica savate kluba Čigra, savate boksa, oni treniraju u dvorani potkrovlju gdje se ne može  

trenirati kako treba, dvorana je opće neadekvatna što se tiče prostora, možda ima trideset kvadrata, 

tri puta deset metara s time da je iskoristivo samo dva metra, a ring u kojem se borci bore je 6 puta 

6 metara. Tako da idemo u nekakve krajnosti, nekakvih hokejaških domova, to je sve super, mislim 

da smo mi premala sredina da bi to bio samo hokejaški dom.  Iz razloga što u Hrvatskoj pravih 

hokejaških klubova ima samo pet.   Da se to radi samo za hokej to je meni smiješno i još me interesira 

tko će biti vlasnik toga objekta? To je najbitnije pitanje.  

 

Hrvoje Košćec: 

Ja bih Vam samo rekao da pročitate dokumentaciju, nemam Vam što odgovoriti. 

 

Maksimilijan Jarec: 

Ja Vam velim da će hokejaši to koristiti 99 % i ni jedan drugi sport. Ovo su sve priče za malu djecu. 

 

Hrvoje Košćec: 

Ako ste postavili pitanje onda me nemojte prekidati, jer je to stvar kulture.  
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Znači, vlasnik će biti investitor. Ako je Grad investitor onda je Grad i vlasnik. Ne znam koji dio Vam 

nije jasan.  

Drugo, ne znam koju dvoranu spominjete, jer tamo nema dvorane. Pričamo o hokej centru. 

Pogledajte dokumentaciju. Gospođa Findri Ratkajec je lijepo pročitala koji su sadržaji unutra 

predviđeni. Vaše je pravo da budete uvjereni da će to koristiti samo hokejaši. Istu sam priču slušao 

i tko će koristiti parking itd. Vrijeme će pokazati tko će šta koristiti. Ozbiljna je namjera svih udruga 

da koriste taj prostor.  Tko će koristiti teretanu? Vi ćete kao građanin moći doći dolje  i koristiti  

teretanu. Zato što su takvi uvjeti natječaja. Biciklisti koji će za 5,6 mjeseci dobiti tamo pump track 

stazu nema razloga da ne dođu u taj prostor i održe svoju skupštinu.  Ili se tamo malo podružiti kao 

članovi kluba. Nemojte to gledati usko. I prostor nogometnog kluba koriste hokejaši kroz svlačione. 

I školska dvorana se koristi i za savate, možda u skučenom prostoru ali imaju u određenom terminu 

korištenje dvorane, i hokej i rukomet, i ti neki amateri koje vi spominjete dobe termin nedjeljom, 

znači trudimo se maksimalno koristiti sve resurse koje imamo. Da je svijet savršen, nije. Ali idemo u 

smjeru da omogućimo bolje uvjete sportašima. Da  je hokej  drugi po starosti klub u Zelini,  da  je 

jedan od najtrofejnijih klubova u Zelini, to također znamo, da ih ima malo u Zelini, i to znamo. Ali to 

za mene nije argument. Prije 60 godina nije bilo ni jednog kluba u Hrvatskoj, a sad ih možda ima 

5,6,7. Možda će ih za 10 godina biti 27.  Ali to je sad špekulacija. Idemo u smjeru da omogućimo 

bolje i kvalitetnije uvjete. Ništa nije savršeno. Da li nam treba dvorana? Da, treba. Zato smo i 

pokrenuli priču oko škole u Kominu da uz školu ide i sportska dvorana. Sportska dvorana bi 

omogućila još brojnim mladim sportašima da se još kvalitetnije razvijaju. Razgovarali smo i sa 

županijom, Grad je napravio idejno rješenje, ishodovao lokacijsku dozvolu, otkupili smo zemljište, ja 

vjerujem da će ove godine Županija krenuti sa izradom glavnog projekta da u što skorije vrijeme 

dobijemo još jednu dvoranu. Znam da imamo problem i u Donjoj Zelini sa  dvoranom, a i tu je cilj da 

Županija tu dvoranu digne na jednu višu razinu. Ali moramo ići korak po korak. 

 

Maksimilijan Jarec: 

Samo još pitanje, rekli ste investitor. Tko je investitor?       

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Grad. 

 

Maksimilijan Jarec: 

Ako je Grad toga vlasnik onda je ok. Još jedno pitanje;  

Tih 1400 kvadrata, što će unutra biti ako neće biti dvorana?  

 

Anita Findri Ratkajec: 

To sam nabrojala. 
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Maksimilijan Jarec: 

Znači, uopće ne bude sportske dvorane? 

 

Anita Findri Ratkajec: 

Ne, dolje su svlačionice, prostor za trenera, teretana, pomoćne prostorije, skladišta, sanitarni 

čvorovi, prostor za fizioterapeuta, sauna, a na katu je taj jedan veliki prostor za sastanke, druženja, 

edukacije koji se može koristiti u razne svrhe i još su neki pomoćni prostori, velika natkrivena terasa 

i gledalište.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

I to je milion i dvjesto tisuća eura?    

 

Maksimilijan Jarec: 

Ajmo ovako, ajmo sad iz krajnosti u krajnost, vi radite znači tu centar koji ima Chelsea, nogometni 
klub u Engleskoj, to će imati hockey klub Zelina, jel tako? 
A recimo, savate borci treniraju u potkrovlju, odite pogledati gdje treniraju. Ajmo to tako gledati. Ja 
uopće u tom klubu više nisam, ja kad izađem iz nečega mene više nema. Ajmo tako gledati; dečko je 
drugi u Europi. Koji su oni u hokeju? Dajte mi to recite.  Pa mislim, ljudi, dajte se malo uozbiljite. To 
Zelina ne treba, po meni.  To je prevelika investicija,  da je dva, tri miliona kuna ok, ali devet miliona 
kuna, to je apsurd.  
 
 
Hrvoje Košćec: 
Ali to je dva, tri miliona kuna. Točno koliko ste rekli.  
 
 

Maksimilijan Jarec: 

Da, dva, tri miliona sve zajedno. Ali to bude na kraju koštalo puno više. Jer trebati će to poslije 

održavati. Nije to baš tako; 500.000 kuna održavanje.  

 
Eva Jendriš Škrljak: 

Mene zanima tko je izrađivao dokumentaciju i koja je cijena dokumentacije za ovaj projekt?  

 
Anita Findri Ratkajec: 
Projekt je izradila tvrtka Velkom projekt i koštao je 222.500 kuna sa PDV-om s time da je i to 
prihvatljiv trošak. Znači trošak projektiranja i trošak nadzora je prihvatljiv u iznosu do 20.000 eura.   
 
 



13 
 

Eva Jendriš Škrljak: 

Dobro, a sad me zanima još jedno pitanje; budući da već treći put idemo na taj natječaj , da li smo 

sva tri puta platili po 222.000 kuna ili je taj projekt jednostavno korišten isti  i košta sveukupno 

222.000 kuna.   

 
Hrvoje Košćec: 
Prva dva puta natječaj je prijavio hokej klub Zelina i Grad nije koštalo ništa. A druga stvar, morali 

smo raditi neke izmjene na projektu zato što je u prethodnom natječaju mogao biti komercijalni 

sadržaj i bio je predviđen. Po novom natječaju nije moguć komercijalni sadržaj i morale su se raditi 

izmjene na projektu da se taj komercijalni sadržaj makne i stavi nekomercijalni.  

Druga stvar, trebalo je mijenjati sustav grijanja obzirom da se za sječku, odnosno pelete dobivaju 

dodatni bodovi a to u prethodnom natječaju nije bio kriterij. Znači, mi smo neke izmjene u projektu 

morali napraviti da bi dobili maksimalni broj bodova. Jedine bodove koje gubimo, gubimo zato što 

smo šesta skupina razvijenosti. Da smo manje razvijeni dobili bi više bodova i imali bi maksimalni 

broj bodova. Ovo je prvi trošak grada što se tiče ovog projekta. 

Eva Jendriš Škrljak: 

Dobro, prvi je trošak grada, to je točno, ali hokej klub isto tako dobiva neke novce od grada, ako je 

on plaćao jedan projekt indirektno je to plaćao i grad.  

Hrvoje Košćec: 
Ne, nije, zato što klubovi dobivaju sredstva za rad podmlatka i za trenere 
 
Eva Jendriš Škrljak: 

Jasno je to meni, računovodstveno se sve da srediti.  

 
Jasna Novaković – Marković: 
Znači, 5 godina je Grad vlasnik; što nakon 5 godina? Da li se daje natječaj za nekoga drugoga ili i dalje 
postoji mogućnost da Grad ostane vlasnik?  
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ako je Grad vlasnik onda je Grad vlasnik. Grad ne može otuđiti svoju imovinu bez javnog natječaja. 
Za raspisivanje natječaja treba suglasnost Gradskog vijeća. Nije cilj objekt prodati nego zadržati u 
vlasništvu da služi svim građanima i svim udrugama. Po meni prodaja nije opcija niti pitanje. 
Idemo povući analogiju prema nogometnom klubu; nogometni klub nije vlasnik terena ali je korisnik. 
Dok sam ja tu Grad će biti vlasnik tog terena a klubovi će biti korisnici. I tu nema nikakve dileme. Ne 
morate se bojati da će taj klub netko kupiti, odnosno te zgrade.   
 
Brigitte Berulec: 

Kad sam dobila da je danas  točka dnevnog reda uređenje i javljanje na natječaj sportskog objekta, i 

što se tiče sporta, ako je netko za sport, ja kao bivša sportašica, pa još u nekakvim stvarima ali i gdje 
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moje dvije djevojke su vrhunske sportašice, hrvatske reprezentativke, onda morate shvatiti da ja, 

ako je netko za sport da sam ja zaista za sport. 

Međutim, dosta nelogičnosti, dosta pitanja oko natječaja i ono što smo dobili da ovo Vijeće danas 

odluči, mene ovako zanima jedno pitanje; koji su, dva puta, kao što ste rekli, da ovaj projekt nije 

prošao zbog apliciranja, nemogućnosti hokeja, udruge i tako…  Ok.   Mene zanima koji su bili projekti 

u konkurenciji za apliciranje na ovaj natječaj, tj. ako je Grad pripremao još bilo koji natječaj ili neki 

projekt, zašto je baš izabran hokej klub i da bude to naziv Hokej centar i hokej klub. Da li je Grad 

pripremao još kakav natječaj za ovaj natječaj gdje je određeni broj, gdje se ne može pet puta prijaviti 

nego samo jedan projekt, ne dva, tri, da li je Grad pripremio još neki projekat i zašto je, ako je 

pripremao,  koji je to projekat i zašto je izabran baš hokej? 

Projekat tog sportskog centra – hokej.   

 

Maksimilijan Jarec: 

Hokejskog centra. 

 

Brigitte Berulec: 

Hokejskog centra. Kako god u naslovu stoji znamo o čemu pričamo.  

…. 

Brigitte Berulec: 

Ne razumijem. Nema komentara?  

Da li su pripremani projekti bilo koji drugi ili nisu? Ako jesu, koji su to projekti ili je samo pripreman 

projekt za taj natječaj,  samo natječaj za hokej klub? Vrlo jednostavno. Ako nije ni jedan, nije ni 

jedan. Znači, ciljano se išlo da se napravi  Hokej centar. U redu, nema opće problema da se aplicira i 

dapače da Grad povuče određena sredstva iz fondova, što ja pozdravljam apsolutno, samo me 

zanima zašto je izabran baš taj centar, radi se o deset miliona kuna, devet i nešto, što nije nimalo 

mali novac, ako se moglo nešto drugo, pa se moglo? Jer ono što ja sad čujem, da mi pripremamo 

sanitarne čvorove, nekakvu dvoranu i sve za deset miliona kuna. Ja razumijem to i ja sam za sport 

apsolutno i da se poboljšavaju određene stvari i uvjeti svih sportaša u gradu Svetom Ivanu Zelini, 

dapače, međutim mene zanima da li još koji projekat i da li je to taj?   I zašto je baš on izabran?   Evo, 

samo to, moje vrlo konkretno pitanje.  

To je jedno od pitanja. 

 

Hrvoje Košćec: 

Raspravljamo o projektu. Ovo nije aktualni sat.  
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Brigitte Berulec: 

Ne, ne, pa ja pitam o projektu. Ovo nije aktualni sat. Ja pitam jer me zanima o projektu. Dobro, znači 

nemate komentara? 

Ali onda ću ja postaviti slijedeće pitanje; ako projekt prođe i budu izgrađeni projekti, što se događa 

s objektom nogometnog kluba  jer je navedeno da je korisnik nogometni klub? Znači, taj nogometni 

klub će koristiti i hokejaški centar i ima svoj nogometni klub i one tamo svlačionice i taj dio. I da li su 

klubovi koji su navedeni u ovom projektu dali suglasnost i da li se raspravljalo o njima da budu 

prijavljeni za natječaj? I da li je dogovoreno koji će klub koristiti koji dio prostora? I kada? Možda ne 

kada, zavisi od razvijenosti kluba, od potreba, znamo da rukometašice ne mogu koristiti dolje, mogu 

za nekakve pripreme, sve je meni jasno, ali da li je to dogovoreno i sa ostalim klubovima i da li su oni 

dali svoju suglasnost na objekt koji će oni na kraju, gdje je navedeno da će oni koristiti?   I koliko će 

koristiti?  Jer ako hokej ima od prstića, do ovih i onih … Znamo što se dešava sa nogometnim klubom. 

Oni imaju svih i taj teren se može koristiti ko može koristiti. Isto ko i sportska dvorana. Znači, prioritet 

je rukometni klub. Ok. Poslije toga su termini takvi kakvi jesu. Svi znamo. Ako ovo radimo za deset 

miliona kuna, što ja apsolutno nemam nikakvih problema, dapače, da se nešto radi u gradu, 

apsolutno, ali ima pitanja koja su mi ovdje nejasna. I ovo nije projekt od miliona kuna, ovo je projekt 

od deset miliona kuna i mene zanima ono što je i kolegica pitala, 500.000 kuna godišnje, ovo, ono, i 

koji su to ostali projekti? Da li smo imali neki drugi projekt koji smo mogli aplicirati na ovaj natječaj 

koji je puno važniji u ovom trenutku za grad Zelina? To je moja dilema. Ja nemam apsolutno ništa 

protiv, ako nismo imali nijedan drugi projekt, nismo imali projekt, idemo na natječaj za hokej klub, 

super, odlično. Ali ako smo imali nekakav možda važniji  projekt koji smo mogli pripremiti za ovaj 

natječaj, možda smo trebali razmisliti i raspravljati, dapače, i na prošlom Vijeću o tome da danas, jer 

dva dana je do prijave za natječaj. To su moje dileme oko toga. Velim, ja nemam problema, čak 

dapače, da povučemo novce, pogotovo bespovratna sredstva a da Grad to ništa ne košta, a na kraju 

da Grad ima koristi od toga i da ima određene benefite i da sport u Gradu Sv. Ivanu Zelini doprinosi 

razvitku grada, promociji grada kao mnogi sportovi u ostalim gradovima i mislim da Grad Sveti Ivan 

Zelina ima odlične sportaše i da oni rade odlično svoj posao a možda promocija bi trebala biti jača  

medijska, ali dobro, to je opet nebitno, oni sami po sebi su jedna slika i prilika svoga grada u kojem 

žive.         

 

Mladen Jurišković: 

Evo, slušam ovu diskusiju i zapravo sam malo i razočaran u kojem smjeru zapravo ona ide. Dakle, ja 

jednostavno ne vjerujem da jedan hvale vrijedan projekat od 90 % sredstava koje daje Europska 

unija da zapravo mi diskutiramo o njemu, koji će se nalaziti u Gradu Svetom Ivanu Zelini. Moje 

pitanje zapravo glasi koliko je takvih projekata za vrijeme bivše vlasti bilo dogovoreno i realizirano? 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Gospodine Juriškoviću, kad smo ušli u Europsku uniju i od kad su nam dostupni fondovi, od koje 

godine?  
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Brigitta Berulec: 

Koja bivša vlast?  

 

Mladen Jurišković: 

Govorio sam o bivšoj vlasti na čelu dakle  prije gradonačelnika Košćeca. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Da, pitam Vas kad smo ušli u Europsku uniju i otkad smo mogli aplicirati za fondove? 

 

Mladen Jurišković: 

Dakle, nismo mogli aplicirati za fondove Europske unije dakle, ali smo mogli aplicirati za fondove 

dakle regionalne, regionalnih i sportskih uprava, tako je, mogli smo, mogli smo ali nismo, moglo se 

bolje iskoristiti zapravo, koliko su druge sportske udruge zapravo dobile sredstava osim nogometnog 

kluba. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Isto će Vam se sad ponoviti. Meni je najžalosnije, nemojte Vi okretati pilu naopako i govoriti da mi 

koji živimo u Zelini i koji smo, na koncu ja sam zdravstveni radnik, kao što je rekla i kolegica, moje 

dijete je bilo vrhunski sportaš i reprezentativac. Ja znam što znači sport, znam što znači trenirati za 

sport, ali da mi gradimo dvoranu, odnosno projekt od 1,2 mil eura za svlačione i za sobu za druženje 

i još da projekt dva puta plaćamo?!   

 

Mladen Jurišković: 

Ne znam, onda netko nije dobro čitao… 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Ja sam jako dobro pročitala. 

 

Maksimilijan Jarec:   

Ja mislim da bi taj natječaj već dobili da se to nije zvalo Hokej dom, nego da se zvalo nekako sportski 

dom ili tako nešto. Ja podržavam sportski dom, znači da svi koriste, da se zna tko će koliko koristiti, 

ali da se koristi baš za hokej, to će biti problem. To je moje mišljenje, znam ljude koji se bave 

sportom, sve sportaše u Zelini znam, znam tko kako diše, na koji način funkcionira i kako razmišlja.  



17 
 

Brigitte Berulec: 

Ja ne razumijem zašto vi mislite da mi ne bi podržali i da nije hvale vrijedan projekt bilo koji projekat 

koji  dobiva bespovratne novce iz  europskih fondova? Apsolutno, to je jedno bogatstvo, to je jedna 

prilika koja se treba iskoristiti. Na nama je kako ćemo koristiti i koje sposobnosti imamo da ćemo 

koristiti. Međutim, ako ja ovdje kao vijećnica Gradskog vijeća pitam nešto što ne razumijem možda, 

što ne znam, ili mi je nejasno mislim da je u redu da mi se odgovori i da mi se razjasni. Ja ovdje ne 

pričam o 100 kuna, 1000 kuna, mi ovdje pričamo o 1.200.000 eura koje mi trebamo povući, 

europskih bespovratnih sredstava, koje određeni novac će plaćati i Grad i ja samo pitam. Odgovore 

na svoja pitanja nisam dobila, ja pitam samo što nama treba, koji su prioriteti? Eto, mene to zanima. 

Dapače. Ja znam što znači novac potrošiti za sport i koja su to trud i ulaganja i bila bi najsretnija na 

svijetu kad bi Zelina bila jedan od gradova u Zagrebačkoj županiji na vrhu liste da ima najbolje i 

najjače uvjete za sportaše i da su oni nama prva perjanica. Apsolutno uvijek.  

Međutim, ja pričam o natječaju koji mi apliciramo, koji određena sredstva Grad mora iz svoga 

proračuna dati i moje je pitanje samo tko će, da li su sportaši i ostale udruge, da li su vlasnik, da li 

oni razumiju, zašto nemamo idejni projekt, zašto nemamo pokazano kako će ta zgrada izgledati na 

kraju krajeva? To su moje nedoumice. I to je moje pitanje. Ali da sam ja protiv  i da hvale vrijedan 

projekt neću podržati, ma ja ću obadvije  ruke dići, uopće nemam s time problema. Ali imam problem 

sa onim što ne razumijem, pa pitam i ono što meni nije jasno pa pitam, i želim odgovor gdi će se 

potrošiti novci, zašto će se potrošiti, koje ćemo mi benefite imati?   I odgovor na moje pitanje. Samo 

to.  

 

Maksimilijan Jarec: 

Nemamo projekte ispred sebe, ne vidim kako bude to izgledalo, a plaćamo ih 225.000 kuna.          

 

Anita Findri Ratkajec: 

Na ovaj natječaj postoje određena područja i projekti koji su se mogli prijavljivati. To su vatrogasni 

domovi, društveni domovi, kulturni centri, vrtići i sportske građevine. Da bi se javili na natječaj taj 

projekt mora biti na vrlo visokom stupnju pripremljenosti. Znači da je za ovaj projekt napravljen 

glavni projekt sa svim troškovnicima koji su spremni za javnu nabavu i isto tako svi troškovnici 

popunjeni od projektanata i ovjereni i iz tih  troškovnika popunjenih smo došli do ovog iznosa. I 

predan je zahtjev za građevinsku dozvolu. Mi sad drugi projekt nismo imali za prijavu, ali isto tako 

smo imali spreman projekt koji smo prijavljivali 2017. i 2018. na istu ovu mjeru 7.4.1. ,to je 

rekonstrukcija  i izgradnja vatrogasnog centra gdje Grad nije prošao na natječaju isto radi toga 

razloga, jer smo prerazvijeni. Mi smo imali bodove kao što su imale neke druge jedinice lokalne 

samouprave, ali mi smo prerazvijeni i nismo dobili.  

S ovim smo projektom išli zato jer je on spreman za prijavu. Svi ti dokumenti, imamo apsolutno svu 

dokumentaciju, koja je uploadana preko aplikacije Agronet, preko koje se prijavljuje. Unutra su svi, 

glavni projekt, troškovnici , ZK izvadak, izvadak iz katastra, mišljenja razna, a suglasnosti udruga u 

ovom trenutku mi nismo trebali. I taj objekt mora biti javno dostupan svima. Znači, on nije 
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namijenjen samo jednoj udruzi, on mora biti dostupan i građanima i djeci. Tu smo naveli i Udrugu 

Srce jer je objekt potpuno prilagođen i osobama s invaliditetom i osobama slabije pokretljivosti. 

Znači, takav je natječaj, mi smo sve uvjete ispunili i nama za prijavu treba samo ova odluka. I sve što 

su vijećnici trebali dobiti su u materijalima dobili. Ja imam sada tu i nacrt, mogu vam pokazati kako 

taj objekt izgleda. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Troškovnik nismo dobili. 

 

Anita Findri Ratkajec: 

Ovo je dokumentacija koja je trebala ići na Vijeće. Na Vijeće ide pripremljena Odluka i Prilog 10.  

Ništa drugo. A mi ne možemo proći na natječaju ako ti svi dokumenti koji su traženi nisu uploadani 

u Agronet.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Jasno mi je, vidjela sam Natječaj. 

 

Anita Findri Ratkajec: 

To je taj glavni projekt kojeg ćemo mi platiti, nismo još platili jer nije izdan račun. To su ti troškovnici. 

Znači, sve je pripremljeno i za javnu nabavu i dobili smo mišljenje Ministarstva gospodarstva i 

održivog razvoja. Apsolutno je projekt spreman za prijavu. Mislim da je stvarno šteta da se on ne 

prijavi i da ne probamo dobiti sredstva. To je maksimalno koliko mogu dobiti jedinice lokalne 

samouprave, jer smo razvrstani u VI skupinu, 90 % možemo dobiti za projekt, odnosno milion eura. 

Dvije godine je izgradnja, nakon te dvije godine pet godina Grad mora upravljati s time, ali Grad je 

vlasnik tog objekta jer se gradi na njegovom zemljištu, on je prijavitelj projekta, a nakon tih 5 godina 

Grad može dati u najam taj prostor. Gradonačelnik je rekao da se neće prodavati. Ali taj objekt je 

svima dostupan, to je bit ovog natječaja, da nije samo za jednu udrugu, nego za udruge, članove, 

roditelje, sve građane. Želimo poticati sport, kretanje i dostupnost tih sportskih objekata. A isto tako 

uz taj hokej, gdje je na toj parceli izgrađeno hokej igralište ima logike da se nalazi Hokej centar Zelina, 

a u blizini su još i nogometno igralište, imamo i odbojku na pijesku. Sad je u izgradnji višenamjenski 

sportski park pod balonom, znači ti korisnici će trebati svlačionice, trebati će neki prostor gdje će se 

oni družiti, sastajati, teretana…              

 

Hrvoje Košćec:  

Ja ću još jedanput pročitati ciljne skupine; znači, primarni korisnici su članovi sportskih klubova, 

hokej klub Zelina, nogometni klub Zelina.  Povremeni korisnici su članovi sportskih udruga i klubova, 
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da sad ne čitam, članovi Zajednice sportskih udruga i možebitni novoosnovani sportski klubovi, 

građani s područja grada koji se rekreativno bave sportom, građani različitih interesnih skupina, 

korisnici teretane, roditelji uključene djece u sportske klubove, budući novozaposleni, korisnici 

Udruge srce. Ovdje ne pričamo samo o pojedinoj udruzi ili udrugama koje će biti samo korisnici, 

nego svaki građanin ima  pravo korištenja tog prostora. Prema tome, opće je bespredmetno tražiti 

suglasnost tražiti od klubova i njihovu namjeru korištenja kad prostor mora biti otvoren za sve. 

Naravno da se mora napraviti plan korištenja, naravno da će se on uvijek davati za neke prostore, 

tipa svlačiona, da će prednost imati klubovi koji su u stalnom sustavu natjecanja, ali to i dalje ne 

znači da teretana neće biti otvorena u određenom vremenskom periodu za naše građane koji nisu 

članovi bilo kojeg kluba.           

 

Darko Bistrički: 

Dakle, to će biti vlasništvo Grada Svetog Ivana Zeline i Grad će njime upravljati kao i sa svim ostalim 

objektima u svojem vlasništvu na najbolji mogući način i na korist svojim građanima. 

 

Maksimilijan Jarec: 

Poštovani gradonačelniče, upravo ste pročitali; glavni korisnici će bit hokej i nogometni klub, 

povremeni korisnici će bit drugi. Zašto povremeni? To znači da će moći dolje održati natjecanje i 

koristiti tu svlačionu u tom trenu. To je po meni tak, povremeno. Ajmo napraviti ovak; zašto se uopće 

zove Hokej dom? Nek se zove sportski dom. Radi čega se zove Hokej dom? Znači taj hokej više vrijedi 

nego nogomet u Zelini? Ajmo tako. Nacionalni hrvatski sport je više nogomet nego hokej na travi. 

Hokej na travi su nekad trenirali ljudi koji nisu mogli ništa drugo trenirati. Budimo realni. To je istina. 

Ajmo ga nazvati sportski dom. Zašto se mora hokej dom nazvati? Sportski dom Sveti Ivan Zelina. Jel 

je to problem primijeniti? Zbog čega Hokej dom? Ja ne želim da se zove Hokej dom. Podržavam sve 

i nek ovi svi koji su povremeni budu stalni korisnici.   A ne da neko ima prednost. Neki sport je manje 

vrijedan od drugog sporta.       

 

Hrvoje Košćec: 

Ako se kaže primarni korisnik to ne znači da on ima nužno prednost, nego su to udruge koje su dolje 

u blizini i gdje je veća vjerojatnost da će u većoj mjeri koristiti taj prostor, što ne znači da bilo tko 

drugi, tzv. povremeni korisnik  ne može to koristiti jednako kao i povremeni korisnik.  

Drugo,  ne može se mijenjati sad naziv jer se glavni projekt zove i idejni projekt, i ono što je gospođa 

Findri Ratkajec rekla nalazi se pored hokejaškog terena i logično je da se zove Hokej centar Zelina. 

Da li će neko drugo Gradsko vijeće za sedam godina donijeti  odluku o promjeni naziva, ja o tome 

sad ne bi špekulirao. A Vaše opservacije koji je važniji sport, ko se bavio čime, jer se nije mogao 

ničime drugim, je van svake pameti.     

 

Miroslav Gjurašin: 
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Samo kratko, pošto smo mi susjedi, neki ne znaju, imamo u susjedstvu Ivića – Čombea, pa kad si 

rekao da su hokej igrali oni koji nisu ništa drugo mogli, to baš nije najtočnije. Čombe je bio 

reprezentativac nekad one zlosretne, nesretne države Jugoslavije, ali je bio. Dođi ti u reprezentaciju. 

Samo mali osvrt, moramo biti pošteni.  

 

Maksimilijan Jarec: 

Klub se zvao Partizan. 

 

Miroslav Gjurašin: 

Klub se zvao kako se zvao. On je kao sportaš došao do vrha. A naš je Zelinčan. Samo to. Ne možemo 

onda reći da su ništa.      

 

Željka Jarec Bukal: 

Ja bih ispred Zajednice sportskih udruga i kao predsjednica zamolila članove vijećnike da budemo 

ozbiljni i da stvarno ne vrijeđamo ni jedan sport ni jednog sportaša. Svi sportovi na području grada 

kao i sportovi općenito, mislim da nema nikakve potrebe, žalosno je da ih idemo tako svrstavati. 

Zajednica sportskih udruga ima kriterije prema kojima se i dodjeljuju sredstva i vrlo dobro se zna 

zbog čega. Isto tako se ne slažem s gđom Jendriš koja je rekla da se računovodstvo dâ srediti, u 

Zajednici sportskih udruga ne sređujemo računovodstvo. Znači, vrlo se dobro zna za što su dobivena 

sredstva, oni sredstva moraju opravdati i sve udruge za sada svoja sredstva opravdavaju. Na kraju 

krajeva postoji pisani trag.     

 

Brigitte Berulec: 

Zahvalila bih se Vama (obraća se Aniti Findri Ratkajec) na tome što sam dobila odgovor na svoje 

pitanje; da nije bilo projekta koji se treba aplicirati na ovaj natječaj nego je bio projekat koji se 

pripremao i koji … Vrlo jednostavno. I ja sam to postavila pitanje i dobila odgovor. Ništa nije sporno. 

Apsolutno ništa. Znači nije ni jedan drugi projekat bio u pripremi za ovaj natječaj nego ovaj projekat… 

 

Darko Bistrički: 

Gospođo Berulec, molim da se ne ponavljamo. Ako imate nešto novo, ja Vas molim … 

 

Brigitte Berulec: 

… ne, ne , ja se zahvaljujem kolegici iz Stručne službe koja mi je dala odgovor koji sam tražila. Slažem 

se da svi sportaši jednako vrijede i da svi sportovi jednako vrijede, ja mislim da smo mi ovdje vrlo 

odgovorni i ozbiljni ljudi koji postavljaju pitanja i žele znati, pogotovo kad se troše javni novci i novci 
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poreznih obveznika koji trebaju biti kao takvi. I naravno, ako mogu, predsjedniče Vijeća, ja bih 

zatražila stanku od pet minuta radi određenih konzultacija vezano za sve ovo što smo danas 

razgovarali, postavljali pitanja i ako je to moguće?       

 

Darko Bistrički: 

S kim konzultacija? 

 

Brigitte Berulec: 

Evo, ja sam se s kolegicom dogovorila da bi još neke konzultacije bile (pokazuje na vijećnicu Jasnu 

Novaković Marković).    

20,05 – izlaze vijećnice Brigitte Berulec i Jasna Novaković - Marković.  

20,07 - ulaze vijećnice Brigitte Berulec i Jasna Novaković – Marković. 

 

Darko Bistrički: 

Obzirom da su ovo bile brze konzultacije, možemo nastaviti. 

 

Maksimilijan Jarec: 

Ja bih samo jednu sugestiju; mi u biti ne rješavamo s ovim gužve u dvorani u zimi. Dolje se ne radi, 

znači, dvorana? Nego se radi, znači, samo svlačionice i nekakvi prostori za druženje. Meni je to 

recimo samo  da se opet riješi jedan problem koji se zna da je problem u dvorani u Zelini, znači 

pogotovo zimi. Znači, za nogometaše, za hokejaše, za savate boks, za rukometni klub. Po meni bi 

bilo bolje da smo napravili multifunkcionalni sportski centar sa dvije dvorane i recimo dvije manje 

dvorane. To bi bilo puno bolje nego da se radi ovo.     

 

Hrvoje Košćec: 

Da Vam baš direktno odgovorim;  to što pričate samo pokazuje da nemate pojma o čemu pričate.  

Ovo je natječaj gdje je maksimalna moguća investicija  milion eura. Dvorana o kojoj Vi pričate košta 

tri, četiri, pet miliona eura i nije ju moguće uopće prijaviti na ovaj natječaj. Ja bih bio najsretniji da 

sad imam projekt koji mogu prijaviti na natječaj u vrijednosti pet, šest miliona eura, da napravimo 

jednu lijepu dvoranu koja rješava sve ove probleme o kojima pričate, ali ovaj projekt je limitiran na 

milion eura. I ne postoji mogućnost da Grad kaže – biti će projekt dva miliona, a milion je prihvatljivih 

troškova. Ne. Ovaj projekt može biti maksimalno milion eura. Ja shvaćam Vašu zabrinutost i Vašu 

želju da riješite. I ja bih bio najsretniji da riješim sve te probleme preko noći. Ali to nije taj natječaj i 

to se ne može. I mi smo nastojali napraviti projekat da izvučemo maksimalni iznos iz EU sredstava i 

dobijemo objekt koji jé možda predimenzioniran u ovom trenutku, ali nadam se da će kroz godine  
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korištenja dobiti svoje korisnike i da će biti krcat kao što je i sportska dvorana krcata sada. Evo, ja 

zaista vjerujem u to. Kao što se pričalo – neće biti odbojke na pijesku, pa je cijelo ljeto teren zauzet.  

Ne treba košarka, pa je cijeli dan teren zauzet. Znači jednostavno, treba ići lagano naprijed. Jel´ ovo 

najsretnije, možda i nije, ali je najbolje što u ovom trenutku možemo izvući i maksimalna korist za 

naš grad i naše sportaše.  I zato idemo u ovaj projekt.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Morate biti svjesni da ćemo godišnje izdvajati oko šesto tisuća kuna na slijedećih deset godina iz 

javnih financija, odnosno iz Grada.   

 

Renata Kober: 

Kao i za svaku drugu investiciju ovog tipa.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Da, ali neke investicije nose novce, a neke ne nose. 

 

Hrvoje Košćec: 

Grad nije profitna ustanova… 

 

Eva Jendriš Škrljak:  

Sve jasno. 

 

Hrvoje Košćec: 

… Grad se bavi onime što se nitko profitni ne bavi. Gradimo kanalizaciju od koje nema nikakve 

financijske koristi, samo trošak, ali dižemo nivo komunalne usluge. Jednako tako i ovo. 

Druga stvar; nije deset godina…   

 

Eva Jendriš Škrljak:  

… tak piše 
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Hrvoje Košćec: 

… nego pet godina, projekcija je na deset jer natječaj traži da bude projekcija na deset godina. 

Ponavljam, projekt je mijenjan jer mjera 7.4.1. ne dozvoljava nikakav komercijalni sadržaj. U 

projektu hokej kluba, onom prvom,  je bilo da će na katu biti nekakav restoran koji će biti otvoren 

za javnost gdje će ili ga oni voditi ili ga dati nekom u najam od čega će imati nekakve prihode. Ovaj 

projekat je morao biti promijenjen jer mjera 7.4.1. ne smije imati komercijalne sadržaje. Nakon pet 

godina možemo opet biti ovdje na Vijeću i razgovarati koji je to komercijalni sadržaj koji je moguće 

na tom prostoru napraviti i vidjeti na koji način napraviti da taj objekat nosi neke prihode. Npr. 

možemo organizirati nekakav hokejaški kamp, gdje će, ne znam sad, doći neka ekipa iz Holandije, 

Belgije, biti tu, trenirati, plaćati najam terena, vjerojatno znate da ima hrpa terena od umjetne trave 

u okolici gdje naplaćuju najam, od Žerjavinca pa nadalje,  i možda će nam taj, ja se nadam, donositi 

prihode. Ali trenutno mjera 7.4.1. ne dozvoljava komercijalne sadržaje. Ja bih volio da ima, ja bih 

volio da nije nužna sječka jer nam diže trošak investicije ali bez nje gubite 10 bodova. Mi smo projekt 

zaokružili da dobijemo sredstva, za pet godina nakon što se izgradi. I nakon pet godina ćemo sigurno 

razgovarati kako taj objekat dijelom staviti u komercijalnu funkciju da nam više ne bude trošak od 

petsto, šesto tisuća kuna godišnje. Ali opet ponavljam; na ovom projektu dobivamo sedam miliona 

kuna bespovratnih sredstava. Mislim da sam sve rekao.      

 

Marija Kralj: 

Ja bih samo kolegi Jarecu rekla da višenamjenskim sportskim parkom rješavamo gužvu u sportskoj 

dvorani, gdje će biti potrebne svlačione koje će koristiti svi klubovi koji će se dolje koristiti 

višenamjenskim sportskim parkom. Znači ovaj balon, višenamjenski sportski park je napravljen da 

se svi nogometni klubovi dolje treniraju, hokej da se makne iz dvorane, da se dvorana oslobodi i da 

drugi klubovi koji sada ne mogu doći na red mogu više dobiti dvorane. 

 

Maksimilijan Jarec: 

Dobro, ali dolje dvorane u biti nema, koliko sam shvatio. Samo svlačionice.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Ne, ali bude balon. 

 

Maksimilijan Jarec: 

Dobro, s time smo riješili dio problema. 

 

Marija Kralj: 
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Dio problema. A u vezi koliko sport dobiva, bili ste lani u vijeću, pa ste vidli u proračunu koliko sport 

dobiva, da sad ne govorim napamet, negdje oko 1,92 mil kuna. Kolegica odnosno predsjednica 

sportskih udruga je rekla po kojem kriteriju se… 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Nije to bitno po kojem kriteriju, ako sport dobiva milion kuna vi morate računati da ćemo mi godišnje  

izdvajati  iz sredstava Grada petsto do šesto tisuća kuna i da je to u slijedećih pet godina dok ne 

idemo u ovu komercijalnu priču 3 miliona kuna plus ovih 1,8 miliona kuna, 4,8 mil iz sredstava Grada.   

 

Maksimilijan Jarec: 

Ja bih još samo odgovorio kolegi vijećniku, susjedu, da sam ja bio višestruki prvak Hrvatske u savate 

boksu… 

 

Darko Bistrički: 

Mislim da ovo nije bitno za raspravu, ja bih molio da se fokusirate na predmet koji imamo ispred 

sebe da ne razvodnjavate raspravu.   

Ja bih raspravu zaključio, više je bila razvodnjena i više je bila rasprava o svemu osim o ovoj točki 

dnevnog reda, koja je bila pred nama   

 

Prijedlog je dat na glasovanje. 

„Za“ donošenje Odluke glasali su:  
DARKO BISTRIČKI 
ZORAN FUČKAN 
ŽELJKA JAREC BUKAL 
MLADEN JURIŠKOVIĆ 
RENATA KOBER 
MARIJA KRALJ 
BERISLAV RATKAJEC 
ANICA TRCAK. 

 

„Uzdržani“ su bili:  
BRIGITTE BERULEC 
DAMIR CVRLJA 
MIROSLAV GJURAŠIN 
MAKSIMILIJAN JAREC 
EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK  
JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ 
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Uz 8 glasova „za“ i 6 „uzdržanih“ Gradsko vijeće je donijelo  

 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Grada Svetog Ivana Zeline  

za projekt „Izgradnja HOKEJ CENTRA ZELINA“  

unutar Mjere 07  „Temeljne usluge i obnova sela u ruralnim područjima“ 

 iz Programa Ruralnog razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 2014-2020 

 
Članak 1. 

Ovom Odlukom daje se suglasnost za provedbu ulaganja i realizacije projekta „Izgradnja 
HOKEJ CENTRA ZELINA“ u naselju Sveti Ivan Zelina na području Grada Svetog Ivana Zeline, a čiji je 
nosioc/investitor Grad Sveti Ivan Zelina. 

Članak 2. 
Suglasnost dana ovom Odlukom daje se u svrhu prijave na natječaj za provedbu Podmjere 

7.4. „Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno 
stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu“, 
provedba Tipa operacije 7.4.1. „Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih 
temeljnih usluga za ruralno stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te 
povezanu infrastrukturu“ -ulaganja u sektor tržnica, sektor društvenih domova/kulturnih centara 
i sportskih građevina, sektor vatrogasnih domova i sektor dječjih vrtića iz Programa ruralnog 
razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 2014.-2020. 

 
Članak 3. 

Sastavni dio ove Odluke čini prilog uz Odluku predstavničkog tijela jedinice lokalne 
samouprave pod nazivom: „Opis projekta“. 

 
Članak 4. 

Za provođenje ove Odluke ovlašćuje se Gradonačelnik Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

Članak 5. 
Ova Odluka stupa na snagu dan nakon objave, a  objavit će se u „Zelinskim novinama“, 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
   
KLASA: 406-09/21-01/18 
URBROJ: 238/30-01/01-21-2 
 

Sjednica je završila s radom u 20,15 sati. 
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